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Abstract (en)
The cradle has a platform (3) extended in a plane along longitudinal and transversal directions (I-I, II-Il) and accommodating an operator. A platform
supporting and displacing unit (4) has vertical support units (5) carried in support on upper edges of one of outer and inner skins in a vertical pre-
wall. The unit (4) has lateral support units (6, 7) simultaneously carried in support on outer faces of the skins for laterally guiding the cradle on the
pre-wall. The platform has an opening unit (8) allowing the operator to access an inner space of the pre-wall.

Abstract (fr)
Nacelle de sécurité pour porter et déplacer un opérateur au-dessus du chant supérieur d'un prémur vertical a espace intérieur compris entre une
peau intérieure et une peau extérieure, comportant une plate forme (3) apte a accueillir au moins un opérateur, s'étendant sensiblement dans un
plan selon des directions longitudinale (I-1) et transversale (II-1l), et comportant des moyens (4) pour soutenir et déplacer la plateforme (3) selon sa
direction longitudinale (I-1) le long du chant supérieur du prémur.
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